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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №51

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 13.07.2021г. от 10:00 часа

Днес, 13.07.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 13 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-6480/09.07.2021г. относно: Промяна в състава на
Творческия съвет на Столична програма „Култура“ с вносител Малина Едрева - 
председател на ПК по ОКНКМ

Г-жа М. Едрева докладва за промяна във връзка с промяна в състава на зам.-кметове на 
Столична община, зам. кмета по култура, образование. М. Боршош на мястото на доц. 
д-р Т. Чобанов.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13



Против няма

Въздържа ти се няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-4316/11.05.2021г. относно: Изменение и допълнение на 
Наредба за именуване и преименуване на общински обекти, поставяне, преместване и 
премахване на паметници и художествени елементи на територията на Столична община 
с вносители: Веселин Калановски и Михаил Паргов - общински съветници

Г-жа М. Едрева обясни, че докладът е преминал през цялата процедура с обществено 
обсъждане.

Г-н В. Калановски запозна с доклада за легализиоане на решение на раб. група за 
именуване, хора, които са починали най-малко преди 2 години, то обект не може да бъде 
именуван на тяхно име. Хубаво би било да бъде част от нормативната уредба. Заедно с 
Паргов внасят допълнение: при решение с квалифицирано мнозинство на СОС да бъде 
наименуван обект на тяхно име. Проблем с д-р Чирков, Татяна Лолова, Стефан Данаилов. 
По предложение на Творческия съвет - да има 9 годишен срок за поставяне на паметници 
и 5 годишен срок за поставяне на паметни плочи.
Г-н Д. Антов изказа мнение, че трябва да оставим историята да прецени, да улегне 
чувството към конкретната личност и тогава да се прави паметник.

Д-р А. Койчев не намира за редно да се правят опити, чрез нормативен документ да се 
закрепи изключение. По-добре е да се върви в друга посока, много трудно е да 
регламентираме безспорността на дадена личност.

Г-н Б. Бориславов се съгласи с г-н Антов за по-консервативен начин. Именуването 
трябва да е стабилен и дългосрочен акт. Деленето на първо и втора категория на личности 
ще създаде лош прецедент. Нека се запази настоящата формула.

Г-н И. Виделов предложи да се оттегли доклада. Този 2 годишен срок 
е неписано правило. Към настоящия момент със съгласие всеобщо можем да решим да 
кръстим даден обект на дадено лице. Намира дебата за излишен.

Г-н В. Калановски няма нищо против да оттегли доклада. Това неписано правило е 
прието от работната комисия и функционира към настоящия момент. Иска с този доклад 
да облекчи процедурата и такива личности да получат нужното признание. Нужда от 
регулапия .

Г-жа М. Едрева сподели, че раб. група е помощен орган към комисията, предварително 
комисията да има сондаж на мнение паметта на тези хора да бъде представена в градска 
среда
Г-н И. Виделов обясни, че са решили да не правят изключение в раб. група защото не 
сме ние хората, които можем да преценим колко е полезна или приета дадена личност. 
Ако се направи едно изключение по въпроса, то може да се превърне в практика.



Г-н С. Колев мисли, че регламентът до момента е достатъчно добър.

Г-н В. Калановски докладът е минал през обществено обсъждане, няма получени 
никакви възражения. Това че има възможност за регулиране на един негласен принцип, 
е много добре.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията НЕ подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 3

Против 4

Въздържали се 5

Против 4 - Д. Вучев, Д. Антов, Д. Стаматов, А. Койчев, 
Въздържал се 5 - М. Едрева, И. Виделов, А. Кръстева, Б. Бориславов, С. Колев 
За 3 - М. Паргов, Г. Стефанова, В. Калановски

Г-жа М. Едрева помоли колегите участници в раб. група за именуване, да се направи 
координация, на закрито заседание на комисията да разглеждаме предложения за 
именуване на безспорни авторитети

Г-н Б. Бориславов предложи да не се делят предложенията на спорни и безспорни.

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-9Ю5/29.06.2021г. относно:
Приемане на технико-икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на 
намалени отстояния при изграждането на Сграда и прилежаща инфраструктура на 
детско заведение - детска градина и детска ясла в УПИ 1-за детска градина, кв. 15, м. 
"Карпузица" по плана на гр. София с вносител инж. Теодор Петков - кмет на район 
„Витоша“
инж. Теодор Петков представи доклада.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

По т. 4 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма



Доклад вх. № СОА21-ВК08-3966/3/28.06.2021г. относно: Изменение нат.1 от Решение 
№297 по Протокол №33 от 20.05.2021г. на СОС с вносител Даниела Райчева - кмет на 
район „Нови Искър“ ------------ ----------------

Г-жа Д. Райчева Предложи преименуване на улица в с. “Локорско” с името на 
местността, където се нахождат новите имоти.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-9092/28.06.2021г. относно: Именуване на улица, 
находяща се в град Нови Искър, СО - район „Нови Искър“ с името „Козница“ с 
вносител Даниела Райчева - кмет на район „Нови Искър“

Г-жа Д. Райчева Предложи именуване на улица в района е името „Козница“

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-9747/4/26.02.2021г. и становище с вх. №СОА20-ВК08- 
9747/5/05.07.2021г. относно: Наименуване на безименна улица от о.т.76 през, ОТ 667, 
ОТ.687, О.Т.669, О.Т.670, О.Т.671 до О.Т.672А, която обслужва кв.41 и кв.94 по плана 
на м. "Кръстова вада", с името "Арарат", която представлява естествено 
продължение на вече наименуваната ул. "Арарат", с Решение № 99 от 09.02.2006 г. на 
Столичен общински съвет с вносител Константин Павлов - кмет на район „Лозенец“.

Г-н К. Павлов предложи именуване на безименна улица с името “Арарат” в квартал 
„Кръстова вада изток“ с интензивно застрояване. Улица Арарат съществува от известно 



време и става дума за добавяне на естествено продължение на улицата. Предложението 
е новият участък да се казва със същото име.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-3931/8/15.01.2021г. и становище вх. № СОА20-ВК08- 
3931/10/29.06.2021г. относно: Поставяне на паметен знак - плоча на Капитан Симо 
Соколов в градинката "Майчин дом", бул. "Христо Ботев", СО - район "Сердика" с 
вносители Димитър Антов - общ. съветник и инж. Тодор Кръстев — кмет на район 
„Сердика“

Г-н Д. Антов представи доклада.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

Изготвил:
Костанцд Иванова

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

а

Борис.1^Т?орисА^вов

Дим>угьр Миттов


